
Sonemøte, tema Avdelingsoppsett 2024/2025 

Dato :22.05.24  

Sted: Nordkjosbotn Samfunnshus 

Klubber representert fysisk på møte: 

Storsteinnes, Kvaløya, Sørreisa, Eventyrøya/Senja. Nordreisa, Tromsø, Bravo. 

Med via Teams på fellesdelen: Skjervøy, Bardu og TSI 

Resten av klubbene (tilhørende gamle sone Hålogaland) stiller via Teams i eget møte 
som ledes av Joakim og Simen 

  

  

Første del av møtet er felles på Teams for hele Nye sone Troms. Gjennomgang av 
avdelingsoppsettet.  

Joakim leder møtet. Eget referat kommer. 

  

Etter felles del på Teams tas følgende saker opp: 

  

Kast ballen: 

Rekordstor påmelding 

Flott prosjekt i forhold til rekrutering, viktig at klubbene følger opp skolene så langt det 
lar seg gjøre. 

  

Sonekontakt: 

  

Arbeidsoppgaver: 

• Skal ha tett samarbeid med klubbrådgiveren i sonen. 
• Skal lede soneteamet og 3-4 sonemøter i løpet av kalenderåret. 
• Behandle eventuelle saker som kommer inn utenfor sonemøteperiodene. 
• Være proaktiv for å skape gode samarbeidsforhold mellom klubbene. 



• Spre positivitet og begeistring ved besøk i klubber. 
• Delta på "Håndballforum" hver høst, og bidra til deltakelse fra klubbene i 

sonen. 
• Representere NHF Region Nord på Håndballtinget og sonen på Regionstinget. 
• Representere region/sone i møter med Idrettsråd og på klubbjubileer. 
• Aktivt støtte klubbledere i utøvelsen av deres funksjon. 
• Benytte sosiale medier som kommunikasjonskanal med klubbene. 
• Informere ansvarlig i administrasjonen om aktuelle saker i sonen. 

Evt forventninger og ønsker fra klubbene til sonekontakten Veronica kan sendes på 
mail 

veronica_bertheussen@yahoo.no. 

  

Ønske om en "Oppkjørings helg til sesong start" lik den i Sørreisa i fjor for Herrelag 
(og Rekrutt) 

Veronica følger opp denne. 

  

Viktig at alle klubber oppdaterer klubbinfo i SA (Sports Admin) til sesongoppstart, slik 
at det blir lettere for klubbene å komme i kontakt med de rette personene i klubbene. 

Sender ut en egen påminnelse om dette ved sesongoppstart. 

  

Etter ønske om bedre oppfølging av dommerkontakt og dommere tas dette opp som 
eget tema på høstens sonemøte. 

  

Det er kommet inn flere disp søknader til kommende sesong, disse behandles 
fortløpende. 

Viktig å huske på riktig og fornuftig bruk av disp.spillere gjennom sesongen.  

  

Trenerutdanning: 

Det har vært jobbet med et pilot prosjekt for å for å få flere til å ta trenerutdanning, og 
det har resultert i 13 nye trenere i sonen som skal gjennomgå sin praksis nå i juni. 

Kommer nye kurs fortløpende ila høsten så det er bare å melde på. 

Modul 1-3 er online via Teams 

mailto:veronica_bertheussen@yahoo.no


Husk å får ut info i klubbene. 

  

Rema 1000 håndballskole: 

Er fra 6-12år 

Påmelding er åpen 

Mer info finnes på handball.no 

Så langt er det ingen klubber i troms som har søkt. 

  

Aktivitets serie senior: 

Er der ønske om å få dette til i sone troms? 

Påmelding frem til 15.sept 

Turneringshelger 

  

Nytt prosjekt Tematurneringer for 11-12åringer: 

(som en erstatter til Temaserien som va sist sesong) 

Se vedlagt slides. 

1 klubb må være arrangør. De klubbene som er interessert sender mail til Mia. 

Når påmeldingsfrist er ute vil det bli avholdt et teams møte med klubber og trenere 
der treningsopplegg blir presentert. 

  

Anbefaler alle å se over Seriereglement, et par nye endringer der som omhandler 
frister med tanke på omberamming. 

  

Flere klubber er positiv til en kombinasjon av fysiske Sonemøter og Teams 

  

Takk for oppmøtet 



  

Fellesdel:  

 

J11 ønskes å slåes samme med j12  

- Kvaløya og Tromsø ønsker å slå sammen avdelinger 
- Kampdager?  
- Dele opp avd 2+ j11 og dele disse opp i 2 avd. 

o Dele opp i årskull.  
- Har alle lag så mange spillere at de kan stille med opptil 3-4lag?  

o Oppleves spesielt på bortekamp at lagene stille med samme spillere på 
flere lag  

 

J14  

- Avdeling 1 er kval til NNM 
- Kvaløya 3 mangler i avdeling 2 
- Sørreisa er 13 års lag- så over i avd 2  
- Eventyrøya over til avd 1  
- Lia-brage over til avd 1 
- Mulig Skjervøy kommer med ett lag i avd 2  

 

J16 

- Regionserien 28 lag påmeldt- 10/2 lag med  
- Bravo j16 ønsker å være med i toppserien  
- Tromsø nivå dele serien?  
- Kvæfjord usikker på om de har 2 lag  
- Tromsø inn i toppserien 

 

J20  

- Regionserien 22 lag påmeldt- 10/2  

 

Senior kvinner  

- Spørsmål om å slå sammen avd.  
o Noen ønsker dette (Bravo og TSI er positiv)  



o Andre ønsker ikke å slå disse sammen.  

 

 

 

G12  

- Kvaløya ønsker at disse 2 avdelingene slåes sammen 
- Kvæfjord ønsker seg aldersinndeling  
- Nor ønsker også aldersinndeling og sammenslåing  
- Harstad ønsker sammenslåing  
- Bravo ønsker sammenslåing  
- Skjervøy syns ikke det er ok med trippel-serie, så sammenslåing er ønskelig.  

 

G14 

- Tromsø er nervøs for store nivåforskjeller  
o Ønsker at det nivådeles  

- Klubbene må være flinkere til å legge til rette for jevne kamper, spesielt med bruk 
av disp-spillere 

- Flere lag må ha disp; ksk, bravo, Skjervøy  
- Disp- spillere brukes for mye og blir for toneangivende  
- Nivådeling er vanskelig pga forskjellig vekst.  

G16 

- Regionsserien 10/2  
- Det blir dyrt med å ta inn Nordland, men blir en god serie. 
- Skjervøy trekker laget sitt? 
- Kan man møtes på midten. 
- THK må ta det med tilbake og undersøke 
- Bravo ønsker seg sørover 
- THK sier de gjerne reiser nordover 

 

G20  

- Regionsserien , 10 lag  
- Tromsø vurdere å være med i g20 lokal  

Senior  

- Nor og Landsås usikker i 3 div 



- Tromsø ønsker trippel serie med få lag som gir bedre matching 
- Aktivitetserie?  

   Jobbes med en serie i gamle sone Hålogaland 
- TSI ønsker ikke trippel serie.  

Felles runde i 3 div i nord?  

 


